
Referat FAU fellesmøte Holen skole 13.06.2022
Dato: 13.06.2022
Tid: Kl 18.30
Sted: Holen skole, kantinen 5. etasje, inngang B
Innkalt av: Styret v/nestleder Monica Bjelde
Referent: Nestleder og sekretær
Tilstede: 4. trinn, 5. trinn, 6. trinn, 8A, 9AB og 10AB
Frafall: 1. trinn, 2. trinn, 3. trinn, 7. trinn, 8B

Saker: Referat: Ansvar:

Sak 1:
17. mai feiring
på Holen skole
- evaluering

Arbeidsgruppen delte sine erfaringer angående forberedelser til
17. mai og evaluerte i plenum hvordan feiringen gikk.
Arbeidsgruppen har avtalt et eget møte i morgen den 14. juni til å
evaluere. Oppsummering og evaluering blir formidlet videre til FAU
neste skoleår.

Arbeidsgruppen
17. mai

Sak 2:
Saker som
FAU bør jobbe
med neste
skoleår

Hvilke saker bør FAU jobbe videre med i skoleåret
2022-23?

FAU drøftet i plenum og listet opp saker. Vi ble enige om at
styret lager en oversikt over sakene hele FAU ble enige om og
overleverer listen til nye FAU og det påtroppende styre på
årsmøtet høsten 2022.

FAU ønsker å videreføre arbeidet med:
- å arrangere skoleball for 8., 9. og 10. trinn
- muligens arrangere et lignende ball for mellomtrinnet?
- å arrangere 17. mai feiring på Holen skole
- å arrangere vitnemålsfest  i kantinen for 10. trinn
- å arrangere februaraktiviteter (utgikk i år)
- å tilby elever å ta trafikalt grunnkurs på skolen
- skolemiljøgruppen

Andre saker FAU ønsker å få på plass neste skoleår:
- besøk av Barnevakten (nettvett) på mellomtrinnet og

ungdomstrinnet

- Natteravner på Laksevåg (starte opp igjen)

- årshjulet til Holen skole (en oversiktlig plan over faste
aktiviteter som er knyttet til ulike trinn fra 1. til og med 10.)

- en oversikt (årshjul for FAU) over forventninger og
bestilling til hva trinnkontaktene bidrar med på ulike
trinn i samarbeidet med FAU

- økonomisk støtte fra FAU til å arrangere bli-kjent
aktiviteter for elever og foreldre på 1. og 8. trinn ved
skolestart

- bedre kommunikasjonsflyt mellom FAU, foresatte,
trinnkontakter og skolen. Hvor skal kontaktinfo,
referater og annen relevant info ligge og deles?

- høstens foreldremøter: FAU ønsker invitasjon til å
delta slik at foreldrene får tydelig og konkret info om
roller og oppgaver i FAU og som foreldrekontakt på de
ulike trinnene for å sørge for god rekruttering av
motiverte og engasjerte foreldrerepresentanter.

Styret



- opprette et samarbeid med FAU ved Damsgård og
Nygårdslien skole slik at vi er flere FAU som jobber
sammen og fremmer saker som er til elevenes beste
ved alle skolene i nærmiljøet

- få i gang skolekantinen: status & forventningsavklaring

- økonomi: må bli kvitt ukultur med at FAU skal betale
for noe uten at budsjett er avtalt på forhånd eller
dokumentasjon foreligger. Dette må tas tak i kjapt til
høsten av det påtroppende styret. Det er også lurt å
opprette handlekontoer på diverse butikker som FAU
bruker til å handle inn til ulike arrangement.

- Nærmiljøpakken: Barne- og ungdomsorganisasjoner,
FAU og andre frivillige organisasjoner kan nå søke
Bergen kommune om midler til aktiviteter på
ettermiddagstid høsten 2022 ved de kommunale
grunnskolene i Bergen. Mer info her:
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/kultur-og-idr
ett/narmiljopakken-sok-om-midler-til-ettermiddagsaktivi
teter

Sak 3:
Innkomne saker

Er det meldt inn nye saker til FAU?
Nei.

Styret

Sak 4:
Evaluering av
FAU-året

Vi oppsummerte og evaluerte FAU-året i plenum.

Hva var bra?
FAU ble enige om at følgende var bra:

- vi har hatt god struktur på møtene, oversiktlig møteplan med
avtalte møtedater i god tid på forhånd

- innkalling og sakslister ble sendt ut i god tid før møtene

- gode og oversiktlige referater (styret må huske å sende de
resterende referatene til skoleledelsen etter at alle har
korrekturlest alt)

- vi har fått til veldig mye på et kort skoleår på tross av
pandemirestriksjoner og sen start på FAU-året og må si oss
godt fornøyde

- vi har fått god struktur på FAU-arbeidet og dokumentert det vi
har gjort

- det var greit å ha fellesmøte en gang i måneden

- det var også veldig greit at arbeidsgruppene møttes ut i fra
behov og avtalte møtene seg i mellom

- skoleballet ble en stor suksess!

- 17. mai feiringen på skolen ble en stor suksess!

- vitnemålsfesten for 10. trinn ble en stor suksess!

- det har vært god stemning på møtene, stort engasjement og
konstruktive møter

- flere synes det var veldig kjekt å bli kjent med og samarbeide
med nye foreldre og dele erfaringer med hverandre

Styret

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/kultur-og-idrett/narmiljopakken-sok-om-midler-til-ettermiddagsaktiviteter
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Hva kan forbedres eller gjøres annerledes neste år?
FAU ble enige om at følgende kan forbedres eller gjøres
annerledes fremover:

- Litt dårlig oppmøte innimellom. Det var ofte de samme
representantene som ikke møtte. Ergo: Viktig å rekruttere nye
FAU-representanter som setter av tid til vervet sitt og som
ønsker å gjøre en innsats.

- Februaraktivitetene ble avlyst, vi må begynne planleggingen
mye tidligere.

- FAU ønsker å gå vekk fra vara og heller ha to faste
representanter pr trinn på barnetrinnet og fire faste
representanter pr trinn på ungdomstrinnnet. Det er FAU som
bestemmer hvor mange foreldrerepresentanter som skal velges
på alle trinnene.

- FAU ønsker også å gjøre noe med rekrutteringsprosessen for
å få tak i motiverte og engasjerte foreldre.

- Vi må få på plass et årshjul med beskrivelse av roller og
oppgaver til FAU-representantene og trinnkontaktene på de
ulike trinnene.

- Vi ønsker å kun ha trinnkontaker som representerer hele
trinnet, ikke bare A eller B osv, men det kan godt velges
trinnkontakter fra både A og B så lenge trinnkontaktene
samarbeider om alle aktivitetene på trinnet.

- ØKONOMI: vi må finne andre inntektskilder til FAU slik at FAU
tjener inn det som trengs til å arrangere aktiviteter og
skolearrangement, samt gi økonomisk støtte til andre
aktivitetstilbydere.

Avslutning
med
“noko
godt attåt”

Vi avrundet det gode samarbeidet i FAU dette skoleåret med
kaffe og kaker og takket alle representantene for innsatsen,
stort engasjement og et meget godt samarbeid.

RIKTIG GOD SOMMER ØNSKES ALLE!

Mvh styret

Styret


